
  
 
 
 
 

 
  R E P UB L IK A H RV A T SK A 
SISAČKO - MOSLAVAČKA ŽUPANIJA    
                 GRAD SISAK 
          GRADONAČELNICA                        
 
KLASA: 050-03/19-01/10 
URBROJ: 2176/05-01/1-18-2 
 
Sisak, 11. lipanj 2019. 
 
                                                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA SISKA 
                                                                                 n/r Ivane Krčelić, predsjednice 
 
PREDMET: Pismo namjere Rijekatanka d.o.o. i plaćanje odvjetničkih 
                       usluga od strane Grada Siska, Franjo Šaban, odgovori  
                       na vijećnička pitanja, 
                      -dostavljaju se. 
 
                      Na 11. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 17. travnja 2019. godine, 
vijećnik Franjo Šaban je postavio dva vijećnička pitanja: 
 
1. Piše li u pismu namjere koje je Grad Sisak primio od tvrtke Rijekatank d.o.o. da 
namjeravaju kupiti zemljište u Južnoj industrijskoj zoni za izgradnju objekta u kojem će 
obrađivati opasni otpad? 
 
2. Koliko je novčanih sredstava iz Proračuna Grada Siska i proračuna ustanova i trgovačkih 
društava kojih je osnivač Grad Sisak, od kada je gospođa Kristina Ikić Baniček preuzela 
dužnost gradonačelnice, a to je bilo 2013. godine, koliko je isplaćeno odvjetniku Siniši 
Babiću, odnosno odvjetničkim uredima i odvjetničkim društvima u kojima je bio partner? 
Dakle, ima li istine u glasinama koje se čuju po gradskim kuloarima, da gradonačelnica preko 
odvjetnika Babića, izvlači novac za sebe?  
 
                     Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik 
Sisačko-moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 11/13, 
13/13, 20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavljaju se sljedeći odgovori: 
 
1. Tvrtka Rijekatank je, sukladno zakonskoj proceduri navela da će se, kao i zadnjih 10-tak 
godina, koliko posluje u Sisku i zapošljava Siščane, baviti djelatnošću za koju je registrirana i 
djelatnosti kojom se tvrtke mogu zakonito baviti u EU sredstvima uređenoj industrijskoj zoni 
Novo Pračno. Između ostalog to je i uklanjanje opasnog otpada iz Siska, koji isključivo 
proizvode sisačke tvrtke, primarno Rafinerija. 
 
 

 



2. Prema mom iskustvu osobe koje primaju mito ne mogu shvatiti da netko ne prima mito. 
Stoga zaključujem da vijećnik na temelju vlastitog primjera krivo i netočno zaključuje da u 
poslovima pravnog zastupanja grada Siska mora biti „izvlačenja novca“, iako je poznato da je 
„izvlačenje novca“ HDZ-ov core business. 
 
 
                           S poštovanjem, 
 
 
                                                                                                GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                  Kristina Ikić Baniček 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


